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ACTA 

JUNTA GENERAL ORDINÀRIA DE 25 DE MARÇ DE 2021 

Acta de la Junta General ordinària, celebrada per la Comunitat de Regants - 

Sindicat Agrícola de l’Ebre, el dia vint-i-cinc de març de dos mil vint-i-u. 

Essent les 19.00 hores, el president de la Comunitat, Víctor Delsors, obre la 

sessió. Havent-se complert els requisits establerts pels articles 55 i 57 de les 

Ordenances pel que fa a la convocatòria i la seva publicitat, per tant, amb el 

quòrum establert pels articles 60 i 61, declara vàlidament constituïda 

l’Assemblea, en segona convocatòria.  

Anuncia que d’acord amb l’article 63, no havent-ho acordat la Junta de 

Govern ni sol·licitat verbalment un terç dels assistents, les votacions seran 

públiques. I, en compliment de l’article 54, demana tres voluntaris per signar 

l’acta, juntament amb el president i el secretari de la Comunitat. S’ofereixen 

els Srs. Fermin Martí Bertomeu, Kilian Franch Arques i José Caballé Llambrich. 

Informa que per la situació actual de pandèmia de la COVID19, amb la 

documentació que s’ha entregat als assistents a l’entrada,hi ha un full amb 

les normes de seguretat bàsiques que s’han de complir en tot moment. 

També els demana claredat i concisió en les seves intervencions per a evitar 

en la mesura del possible que l’Assemblea s’allargui en excés. 

Informa també als assistents que a l’entrada tenen a la seva disposició les 

al·legacions al Plan para la Protección del Delta del Ebro del Ministeri per a la 

Transició Ecològica i el Repte Demogràfic (MITECO), que els anima a firmar.  

Assisteixen a aquesta Junta General 44 persones que es relacionen a 

continuació:

PRESENTS: 

Alcalà Sorribes, Domingo 

Balagué Blanch, José 

Callau Casanova, Raul 

Carles Gilabert, Ramon 
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Carles Pastor, José Mª 

Casanova Casanova, Fco. Javier 

Culvi Porres, Teresa 

Curto Hierro, Josep Xavier 

Delsors Pomar, Víctor 

Domingo Buera, Antonio José 

Fornós Casanova, Juan Carlos 

Franch Agramunt, José 

Giménez Uribe, Juan Luís 

Marin Serral, Pablo Ramon 

Reverté Solà, Diego 

Sorribes Navarro, José Juan 

Tallada Ravanals, J. Antonio (SAT 

Mas Ravanals) 

Vila Bo, David (Explotaciones 

Agrícolas Vila Bo) 

Vila Buera, Iban 

 

Arques Castells, Raul 

Bel Bertomeu, Salvador 

Bel Carbó, Juan Carlos (José Bel 

Sorribes) 

Bertomeu Callau, Robert 

(Ajuntament Deltebre) 

Bertomeu Hierro, Juan Carlos 

Bertomeu Navarro, Eva 

Bertomeu Tomàs, Juan Carlos 

Bertomeu Torres, José 

Caballé Llambrich, José 

Callau Fosch, Hilario 

Casanova Casanova, Jorge 

(Arrossaires del Delta) 

Colomines Casanova, Sebastián 

Cort García-Donato, Enric 

Fosch Navarro, Agustín 

Franch Arques, Kilian 

Lozano Casanova, Tomàs 

Martí Bertomeu, Fermín 

Pegueroles Abadie, Josep 

Pons Agramunt, Simon 

Pons Melich, J. Alberto 

Pujol Bertomeu, Gustavo 

Ravanals Tallada, Felipe Mª 

(Asunción Ravanals de Ramon i Mª 

Fàtima Hernández Ravanals i germans) 

Reverté Casanova, Sergio 

Solé Subirats, Julio (Julio Solé Sancho) 

Tomàs Callau, José Ped
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REPRESENTATS: 

Els que figuren al quadre resum que s’uneix al present llibre d’actes en 

l’apartat ANNEXOS. 

En total, a la sala hi ha presents i representats 407 vots. 

  

El president presenta el primer punt de l’ordre del dia: 

1r.- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA O ACORDS DE L’ÚLTIMA JUNTA 

GENERAL CELEBRADA 

El secretari de la Comunitat, Joan Antoni Tallada, llegeix els acords de la Junta 

General Ordinària celebrada el dia 28 de novembre de 2020, els quals 

s’aproven per unanimitat.  

 

A continuació, el president presenta el segon punt de l’ordre del dia: 

2n.- INFORMES DE LA PRESIDÈNCIA DE LA JUNTA DE GOVERN. RATIFICACIÓ 

D’ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN 

El president de la Junta de Govern, Fco. Javier Casanova, presenta el seu 

informe. Comença pel temporal Glòria, que qualifica com el punt d’inflexió 

de l’ara o mai. Recorda les greus afectacions que va tenir la Comunitat, 

especialment a l’estació de bombament del Pal, on amb el suport del 

Departament d’Agricultura es va executar una actuació d’adaptació de la 

infraestructura a l’impacte de futurs temporals marins, consistent en una 

nova escullera i la instal·lació de comportes a la sortida dels cargols. Els danys 

del Glòria es van produir també sobre molts regs i desaigües que van quedar 

malmesos. Com a conseqüència de la urgència de les reparacions, els 

manteniments es van retardar. No obstant, finalment es va poder complir 

amb el programa d’inversions previst. Aquest incloïa les obres d’entubat de 
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regs: 5.055 metres lineals entubats en una quinzena de sèquies amb una 

inversió de 328.243,72 €. Finalment, informa de les finançades amb 

subvencions de la Confederació Hidrogràfica de l’Ebre (CHE), consistents en 

la reparació de juntes del Canal i el revestiment de la sèquia Casilla, i de 

l’Agència Catalana de l’Aigua (ACA), consistents en el revestiment de la 

sèquia Cementiri.  

Continuant amb el repàs a l’any 2020, el president fa referència a la soltada 

de les aigües. Les abundants pluges de la primavera van fer que la soltada es 

retardés fins al 15 de maig. Va ser una soltada general a tot l’hemidelta 

esquerre, amb una bona qualitat de l’aigua, menys algues i baix consum 

elèctric derivat d’un menor funcionament de les estacions de bombament.  

Lligat amb això, el president recorda que l’any 2020 també s’ha donat 

continuïtat al projecte de telecomandament del Canal i automatització de les 

estacions de bombeig, una actuació que fa que no hi hagi fluctuacions d'aigua 

i es fa un repartiment més equilibrat, controlem el cabal en tot moment i 

l'aigua que hi ha cada zona i ens va molt bé per millorar la gestió de l'aigua. 

Finalment, el president parla del Grup Adhoc per a la lluita contra el cargol 

poma. Informa que s’ha aconseguit una pròrroga de dos anys, amb una 

inversió total de 2 milions d’euros. Com a Comunitat ens encarregarem, a 

més dels tractaments amb aigua salada post collita per al control i eradicació 

de la plaga als desaigües, del tractament integral del sector Bassot i de la 

construcció de dos estacions de bombeig al Canal Vell.  

En aquest punt, pren la paraula la secretària adjunta, Eva Bertomeu, per a la 

ratificació d’un acord de la Junta de Govern de data 15 de març de 2021 

relatiu a que els malecons de sèquies i desaigües als quals hagi d’accedir la 

Comunitat de Regants quedaran lliures de qualsevol obstacle que impedeixi 

el pas i, com a mínim, tindran una amplada de 2,5 metres i un acord de data 

23 de març de 2021 relatiu a que les instàncies de modificació de regs i 

desaigües s’han de fer abans del 15 de gener per planificar les tasques 

adequadament.  



Actes de Juntes Generals celebrades per la Comunitat de Regants  

Sindicat Agrícola de l’Ebre durant l’any 2021 

 

 

 6 

També de la Junta de Govern de data 23 de març de 2021, se sotmet a 

ratificació l’acord de presentar suggeriments i aportacions a l’anunci del 

Ministerio para la Transición Ecológica y el Reto Demográfico (MITECO) pel 

qual s’inicia un període de consulta pública al Plan para la Protección del 

Delta del Ebro. En aquesta fase procedimental, la Comunitat, a part de 

col·laborar en la campanya de recollida d’al·legacions entre la ciutadania, 

entitats i propietaris afectats, presentarà les seves pròpies al·legacions com a 

entitat gestora d’un bé públic com és l’aigua i que representa 4.500 

comuners de sis termes municipals. La Comunitat demana la retirada 

d’aquest Pla i que se’n faci un altre amb les aportacions de la Taula de 

Consens, ja que aquesta està formada pels representants legítims del 

territori, ajuntaments i comunitats, elegits democràticament, i que té al 

darrere més d’una trentena d’entitats adherides representatives del teixit 

socioeconòmic i mediambiental de la zona.  

En aquest punt, pren la paraula el vicepresident de la Junta de Govern i 

portaveu de la Taula de Consens pel Delta, Xavi Curto, per fer una explicació 

de les 35 observacions i recomanacions en què es basen les al·legacions que 

la Taula presentarà sobre els aspectes formals del Pla, la diagnosi dels 

problemes realitzada, els seus objectius, les mesures proposades amb relació 

a la zona d’acomodació, el trànsit sedimentari i la gestió de sorres litorals i la 

insuficiència d’aquestes, les mesures necessàries per garantir a llarg termini 

la protecció del Delta, el programa d’inversions i el seu finançament i la 

cooperació i col·laboració institucional. Informa que aquest document 

s’enviarà a les més de 30 entitats adherides a la Taula per si les volen 

subscriure o bé agafar-les com a base per a l’elaboració de les seves pròpies. I 

s’afegiran a les que enviaran els propis ajuntaments i comunitats membres, 

així com a les que s’han posat a disposició de la ciutadania, entitats i 

propietaris afectats.  

Tots els acords són ratificats per unanimitat.  
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A continuació, el president presenta el tercer punt de l’ordre del dia: 

3r.- INFORMES DE LA PRESIDÈNCIA DE LA COMUNITAT 

El president de la Comunitat, Víctor Delsors, informa de les reunions 

convocades per les diferents associacions o administracions, a les quals la 

Comunitat de Regants ha estat present o representada. 

REUNIONS 

CONFEDERACIÓ 

HIDROGRÀFICA DE L’EBRE 

(CHE) 

17/03/2021 Junta d’Explotació 

 

FEDERACIÓ NACIONAL DE 

COMUNITATS DE 

REGANTS (FENACORE) 

22/12/2020 Junta Directiva 

24/03/2021 Junta Directiva 

 

AGÈNCIA CATALANA DE 

L’AIGUA (ACA) 
19/03/2021 

Visita d’obra amb el director de l’ACA al fals túnel de 

Tivenys 

 

PARC NATURAL DEL 

DELTA DE L’EBRE 
12/03/2021 Junta Rectora extraordinària 

 

CONSORCI D’AIGÜES DE 

TARRAGONA (CAT) 

15/12/2020 Consell d’Administració 

19/01/2021 Consell d’Administració 

16/02/2021 Consell d’Administració 

16/03/2021 Consell d’Administració 

 

A continuació, el president presenta el quart punt de l’ordre del dia:  

4t.- EXAMEN I APROVACIÓ DE LA MEMÒRIA GENERAL CORRESPONENT A 

L’ANY ANTERIOR, EL QUAL S’ACABÀ EL DIA 31 DE DESEMBRE DE 2020, COSA 

QUE PRESENTARÀ LA JUNTA DE GOVERN (APARTAT PRIMER DE L’ARTICLE 

56) 
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El president dóna la paraula a la secretària adjunta i responsable del 

Departament Jurídic, Eva Bertomeu, que procedeix a llegir la memòria 

general.  

1.- S’han contestat 178 instàncies de comuners. 

2.- S’han tramitat 104 canvis de nom, 8 d’horta i 96 d’arrossar. 

3.- S’han fet 11 advertiments del Jurat de Regs. 

4.- S’han celebrat 40 Juntes de Govern ordinàries.   

5.- S’ha celebrat 1 Junta General ordinària. 

6.- Recursos via administrativa: 

- S’ha presentat un escrit de manifestacions a la proposta de resolució del 

director general de Polítiques de Muntanya i del Medi Natural per la qual 

s’aproven les actuacions de neteja i manteniment de canals i desaigües 

amb presència de naiades a la xarxa de drenatges gestionats per les 

comunitats de regants del Delta de l’Ebre per a la temporada 2020. 

- S’ha presentat un escrit de manifestacions davant l’Agència Catalana de 

l’Aigua (ACA) al projecte constructiu de l’Estació Depuradora d’Aigües 

Residuals (EDAR) i col·lectors en alta del nucli de Riumar. 

7.- Obres 

- S’ha fet tota la tramitació administrativa del projecte “Optimització de 

l’ús de l’aigua a la sèquia Cementiri” promoguda per l’Agència Catalana de 

l’Aigua (ACA). 

- S’ha fet tota la tramitació administrativa del projecte “Obra 

d’Emergència de protecció de l’estació de bombeig del Pal” davant de la 

Direcció General de Polítiques de Muntanya i del Litoral de la Generalitat, 

i de la Dirección General de la Costa y el Mar de l’Estat. 
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- S’ha presentat un informe al projecte “Via Verda del Carrilet” promogut 

pel Consell Comarcal del Baix Ebre.  

8.- Ordres d’ajuts: 

- S’ha tramitat davant del Departament d’Agricultura de la Generalitat la 

sol·licitud de l’ajut a les comunitats de regants afectades pels aiguats 

d’octubre de 2019 i pel temporal Glòria del gener de 2020, en el marc 

de l’Ordre ARP/42/2020.  

- S’ha tramitat davant del Departament d’Agricultura de la Generalitat la 

sol·licitud de l’ajut per les actuacions de lluita contra el cargol poma 

realitzades entre el 15 d’octubre de 2019 i el 15 d’octubre de 2020, en 

el marc de l’Ordre ARP/296/2015 del Grup Adhoc sobre la conservació 

de la biodiversitat i lluita contra espècies invasores. Corresponen a la 

inundació de desguassos per gravetat amb aigua de mar i posterior 

inundació amb aigua dolça i a la col·locació de comportes per al control 

del calat del desguàs Sanitària.  

9.- Altres tràmits: 

- Pel que fa a planificació hidrològica, s’han presentat al·legacions a 

l’Esquema Provisional de Temes Importants (EPTI), previ al nou Pla 

Hidrològic de Conca 2021-2027. 

Se sotmet aquest punt a votació, el qual s’aprova per unanimitat.  

 

A continuació, el president presenta el cinquè punt de l’ordre del dia:  

5è.- A) EXAMEN, APROVACIÓ O CENSURA, SI ESCAU, DELS COMPTES 

ANUALS DOCUMENTATS, DE TOTS ELS INGRESSOS I DESPESES DELS 

PRESSUPOSTOS DE L’EXERCICI ECONÒMIC TANCAT EL DIA 31 DE DESEMBRE 

DE 2020, ELS QUALS HAURÀ DE SOTMETRE LA JUNTA DE GOVERN (APARTAT 
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PRIMER DE L’ARTICLE 56. SI FOS EL CAS, ACORD PER APLICAR L’APARTAT D) 

DE L’ARTICLE 54) 

Pren la paraula el Sr. Joaquim Alastuey, assessor extern, que presenta els 

comptes de l’exercici econòmic tancat el 31 de desembre de 2020. Fa una 

explicació de les diferents partides dels capítols d’ingressos i de despeses i 

destaca les variacions més significatives que s’han produït entre el 

pressupost i el realitzat. 
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Inicia la seva explicació pel resultat econòmic ordinari. En el capítol 

d’ingressos, explica que s’ha aconseguit un realitzat de 51.084 € per 

l’avançament del pagament de la subvenció del Grup Adhoc corresponent a 

l’anualitat 2019-2020. En el capítol de despeses, explica que les principals 

desviacions s’han produït en la partida de despeses de proveïdors, en 

l’apartat d’electricitat i combustibles, a la baixa, per una reducció de les 

despeses de la llum i gasoil, i en l’apartat de manteniments, a l’alça. En 

l’apartat d’altres despeses s’han reduït les corresponents a serveis 

professionals i òrgans de govern. Quant a les despeses de personal, l’assessor 

destaca que la plantilla mitjana del 2020 ha estat de 73,9 persones, el que 

representa una més que el pressupostat, per la contractació d’un treballador 

al Sindicat. Destaca també l’assessor la reducció de les despeses 

pressupostades en amortitzacions i interessos de crèdits. Pel que fa al 

resultat econòmic extraordinari, informa del cobrament de la primera 

anualitat de la subvenció pel temporal Glòria, que es compensa amb les 

despeses corresponents a justificar en 5 anys.  

Amb la suma del resultat econòmic ordinari, que ha estat de 481.999,00 €  i 

del resultat econòmic extraordinari, que ha estat de 1.725,00 €, la liquidació 
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del pressupost del 2020 dóna un resultat positiu de 483.725,00 €, un benefici 

que es proposa aplicar a resultats negatius d’exercicis econòmics anteriors 

amb l’objectiu de reforçar la posició de la Comunitat per tal d’afrontar i 

accelerar les noves inversions en entubats i altres conceptes amb recursos 

propis. 

Finalment, l’assessor exposa el balanç de situació i l’evolució de 

l’endeutament bancari i passa la paraula a l’auditor extern, el Sr. José Mª 

Escartín. 

 

5è.- B) PRESENTACIÓ DE L’INFORME D’AUDITORIA DELS COMPTES ANUALS 

DE L’EXERCICI 2020 

Pren la paraula el Sr. José Mª Escartín, auditor extern, per exposar que s’han 

auditat els comptes anuals de la Comunitat de Regants – Sindicat Agrícola de 

l’Ebre, que comprenen el balanç a 31 de desembre de 2020, el compte de 

pèrdues i guanys, l’estat de canvis en el patrimoni net, l’estat de fluxos 

d’efectiu, i la memòria corresponents a l’exercici finalitzat en aquesta data  i 

que en la seva opinió, els comptes anuals de l’exercici 2020 expressen, en 

tots els aspectes significatius, la imatge fidel del patrimoni i de la situació 

financera de la Comunitat de Regants - Sindicat Agrícola de l’Ebre a 31 de 

desembre de 2020, així com dels seus resultats corresponents a l’exercici 

anual finalitzat en aquesta data, de conformitat amb el marc normatiu 

d’informació financera que resulta d’aplicació i en particular amb els principis 

i criteris comptables que hi estiguin continguts. 

S’obre un torn de paraula del qual fan ús: 

El Sr. José Caballé fa referència a l’evolució de les derrames des de l’any 2014 

i planteja, vist el resultat econòmic, si hi ha massa despeses amb relació als 

ingressos. L’assessor extern respon que en aquest període, l’import de les 

derrames s’ha mantingut estable en 45,00 €/jornal a excepció del 2020, en 
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què es va augmentar 3,00 €/jornal per a poder fer front al pagament del 

préstec sol·licitat per a finançar el pla d’entubats. També exposa que en 

entitats del tipus de la Comunitat de Regants, l’objectiu no és lucrar-se però 

tampoc estalviar. 

Pel que fa als entubats, el Sr. José Caballé creu que aquestes obres haurien 

de comportar una reducció de les despeses de personal i manteniments i que 

ja s’haurien de veure els resultats. El cap de Comptabilitat, Fernando Sabaté, 

respon que els resultats es veuran quan haguem executat molts metres 

lineals i que precisament per aquest motiu es va fer un préstec, perquè amb 

el pressupost ordinari estàvem molt limitats pel que fa a capacitat 

d’execució. El president de la Junta afegeix que el pla d’entubats va ser 

aprovat per l’assemblea general fa dos anys i recorda que en la disminució 

dels costos és responsabilitat de tots la gestió de l’aigua que fem.  

El Sr. Simon Pons pregunta per la diferència entre el pressupost i realitzat en 

l’amortització econòmica. L’assessor extern explica que de tots els actius que 

té la Comunitat de Regants, valorats en 22 milions d’euros, es fa una 

estimació d’amortització amb uns criteris establerts en unes taules. També 

s’ha de tenir en compte que es barregen els actius històrics amb els nous que 

es compraran durant l’any i que, en funció del moment que es compren, 

l’amortització és més llarga o més curta. En qualsevol cas, no es tracta que 

haguem gastat més o menys diners, els diners d’aquestes inversions ja estan 

gastats, sinó que es tracta d’una amortització a nivell comptable.  

Se sotmet a votació aquest punt, en els seus apartats A) i B), el qual s’aprova 

per unanimitat.  

 

A continuació, el president presenta el sisè punt de l’ordre del dia:  

6è.- TOT ALLÒ QUE CONVINGUI PER AL MILLOR APROFITAMENT DE LES 

AIGÜES I PER A LA DISTRIBUCIÓ DEL REG DURANT AQUEST ANY 
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A) TANCADA I SOLTADA DE LES AIGÜES 

Pren la paraula el president de la Junta de Govern, Fco. Javier Casanova, per a 

informar que la previsió és fer la soltada de les aigües el 25 d’abril i demanar 

a l’Assemblea la seva confiança per a que aquesta data es pugui modificar, 

d’acord amb el criteri de la Junta de Govern, segons les condicions 

meteorològiques. 

S’obre un torn de paraula del qual fan ús: 

El Sr. Albert Pons considera que si la data no està condicionada per les obres 

del Canal a Tivenys, la soltada s’hauria d’escalar. Creu que fer-la de cop fa 

que no es pugui regar bé dalt i omplir bé baix i altres circumstàncies com la 

gran quantitat de parcel·les que fan sembra en sec en zones com la Sèquia 2 

o la prohibició en l’aplicació d’herbicides com el Ronstar també fa que 

interessi omplir i sembrar amb la major celeritat. El president de la Junta 

exposa que per a la soltada, els últims anys s’han provat diferents sistemes: 

s’ha fet en dos torns i inclús s’ha provat en l’ordre invertit. Diu que amb la 

soltada en dos torns, els del primer no solten tots i et trobes que durant 5 

dies, el Canal treballa al 60 o 70% i les bombes parades. Amb una soltada 

general anirà tot a tota màquina, potser costarà algun dia més omplir la 

parcel·la, però el Canal donarà abast, l’any passat va anar molt bé.  

Pel que fa a la sembra en sec, diu que és responsabilitat del sector fer un 

debat i prendre una decisió sobre si es volen fer regs de sahó i, en aquest cas, 

fer una planificació. Afegeix que es pot estudiar la possibilitat d’avançar la 

Sèquia 2 per les hortes i que es puguin fer regs de sahó que no perjudiquin a 

tubs. El Sr. Albert Pons insisteix que seria una manera de treure pressió 

durant la soltada general, ja que les terres altes consumeixen molta aigua.  

El Sr. José Caballé pregunta si la Junta de Govern s’ha plantejat soltar l’aigua 

més tard, a principis del mes de maig. Creu que per a la sembra en sec aniria 

millor, ja que s’evitarien els problemes de salitre. El president de la Junta diu 

que aquesta és una qüestió molt relativa, creu que el que influeix realment 
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no és la data de la sembra sinó el final del cicle. Afegeix que l’aigua és un 

dret, si un comuner vol sembrar tard ho pot fer, però aquell que vol sembrar 

prompte, i el 25 d’abril tampoc és prompte, també té el dret.  

Se sotmet aquest punt a votació i s’aprova amb el vot en contra del Sr. José 

Caballé.  

 

B) ALTES I BAIXES EN EL REG 

Pren la paraula la secretària adjunta i responsable del Departament Jurídic,  

Eva Bertomeu, per informar l’Assembla de la relació de d’altes, baixes i 

rebaixes de reg aprovades en Junta de Govern, per ratificar en la Junta 

General. 

Altes de reg 

 

EXP. REGANT CULTIU JORNALS 

43/2020 AGRAMUNT CASTELLS, ROBERT I CLARA Horta 0,09 

482/2020 ESCORIHUELA MILLAN, DANIEL Horta 3,46 

    

  
TOTAL 3,55 

 
 

  Baixes de reg 

CODI REGANT CULTIU JORNALS 

07124 DELTATERRA, S.L. Arrossar 19,40 

    

  

TOTAL 19,40 
 

Rebaixes de reg 

CODI REGANT CULTIU JORNALS 

07124 DELTATERRA, S.L. Arrossar 1,09 
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03059 NAVARRO ARQUES, EDUVIGIS Arrossar 0,30 

06512 DANIEL AGUILÓ PANISELLO, S.A. Arrossar 8,61 

    

  

TOTAL 10,00 
 

Se sotmet aquest punt a votació i s’aprova per unanimitat.  

 

A continuació, el president presenta el setè punt de l’ordre del dia:  

7è.- PRECS I PREGUNTES 

El Sr. Tomàs Lozano pregunta per què no s’ha enviat la convocatòria de la 

Junta General per correu postal als comuners. La secretària adjunta respon 

que la publicitat de la convocatòria està regulada per les Ordenances i que la 

notificació personal només és obligatòria en els supòsits de reforma de les 

Ordenances i Reglaments o d’assumptes que a judici de la Junta de Govern 

puguin comprometre l’existència de la Comunitat o afectin greument els seus 

interessos. En aquesta Junta General en concret, a més, degut a la situació de 

pandèmia per la COVID-19, no sabíem amb la suficient antelació si es podria 

celebrar degut a les possibles restriccions. Amb la millora de les dades, 

finalment, s’ha pogut celebrar i la convocatòria va ser publicada al Butlletí 

Oficial de la Província de Tarragona i un periòdic d’àmplia difusió, el 

Setmanari L’Ebre, dins del termini reglamentari. 

Continua el Sr. Tomàs Lozano referint-se a la presència de l’assessor i 

l’auditor externs i preguntant si a la Comunitat de Regants no hi ha personal 

per a presentar els pressupostos. El president de la Comunitat respon que es 

tracta d’una qüestió de transparència i que la funció d’aquest personal extern 

és, precisament, verificar i garantir que els comptes es fan bé.  La secretària 

adjunta afegeix que l’auditoria externa és un requisit que ens marca el 

Consorci d’Aigües de Tarragona per a pagar-nos el seu cànon, de més de 2 

milions d’euros. 
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El Sr. Enric Cort expressa el seu recolzament a la Taula de Consens pel Delta i 

es posa a la seva disposició en tot allò que pugui col·laborar, pel seu perfil 

professional. També aprofita per traslladar dos peticions que prèviament ha 

presentat mitjançant instàncies signades per tots els regants del tub Illa de 

Cort. En una, es demana assessorament tècnic per a una distribució òptima 

de l’aigua. En l’altra, la col·laboració en les tasques de neteja i manteniment i, 

inclús, refer el tub de reg. Recorda que actualment són 10 els propietaris i 3 

arrendataris i no comparteix l’opinió que es deneguin les seves peticions amb 

l’argument que es tracta d’una finca particular. Expressa que se senten 

discriminats i en una situació d’abandonament. Recorda que als anys 80, 

arran de la Llei 18/81 es va redactar un Pla d’Obres del Delta de l’Ebre que 

contemplava el revestiment del tub, la qual cosa demostra objectivament 

que la infraestructura necessitava una millora. El president de la Junta diu 

que es podria canviar la normativa relativa a les finques particulars però, ara 

per ara, és la que és. Aprofitant la intervenció del comuner per a recordar 

que el 15 de gener s’acaba el termini de sol·licituds d’obres extraordinàries, 

ja que cal fer una planificació. I recorda també que per a fer manteniments hi 

ha d’haver servituds, si no hi ha malecons d’una amplada mínima de 2,5 

metres, la Comunitat no entrarà amb la maquinària, per seguretat.   

El Sr. Simon Pons exposa que va presentar una instància, en data 9 de 

novembre, que no li ha estat contestada, i reclama una resposta, tant si és en 

sentit positiu com negatiu. 

 

I no formulant-se cap més pregunta ni prec, la constància en acta de la qual 

es demani expressament, el president dóna per acabada la Junta General, 

essent les 20.55 hores, i agraint als presents la seva assistència. 
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El President de la Comunitat             El Secretari de la Comunitat 

 

 

Víctor Delsors Pomar                                          Joan Antoni Tallada Ravanals 

 

 

 

En representació dels partícips assistents: 

 

 

 

Sr. Fermín Martí                        Sr. José Caballé                    Sr. Kilian Franch 
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